



Voila

Stylish Appeal

Voila is a stylish and appealing chair that offers sleek aesthetics within a functional form. A smart choice, it is made for endurance within the workplace, offering comfort and convenience within its harmonious design. Superior design and technical solutions make them suitable for all types of offices, offering stronger communication, smoother interactions and enhanced overall teamwork.

时尚潮流 魅力共赏

Voila 是一款时尚和富有魅力的座椅,柔美流畅的美学造型与卓越功能完美结合。独具慧眼,彰显睿智,Voila 不但在办公空间使用上经久耐用,再配上和谐优美的设计,让您尽享舒适便捷。Voila 揉合卓越的设计和精堪的技术,适用于所有类型的办公场所,加强团队沟通和顺畅互动,从而促进团队发挥更有成效的协作。



Synchronized Mechanism 同步倾仰机关



3D Adjustable Armrest 3D 可调节扶手



Adjustable Seat Depth 可调节的座椅深度



Comfortable Cushioned Seat 舒适座垫



Adjustable Lumbar Support 可调节的腰支撑

Synchronized Mechanism

Synchronized mechanism offers healthy support for all seated positions. Easy recline at different angles is offered through the tension lock.

同步倾仰机关

同步倾仰机关设计为所有座姿提供健康的支援。座椅都可轻松倾仰不同角度,让您获得最 佳舒适座感。

3D Adjustable Armrest

Adjustable armrests offer enduring support for every position along the axis: up and down, back and forth, left and right.

3D 可调节扶手

可调节扶手提供上下、前后和左右调节,为不同座姿提供持久健康的扶手支撑。

Adjustable Seat Depth

Adjustable seat up to 5cm allows for optimal legroom, aiding blood circulation and avoiding bothersome pins and needles.

可调节的座椅深度

椅座的深度调节可达5厘米,让腿部舒展自如,促进腿部血液回圈及预防腿脚麻木。

Comfortable Cushioned Seat

The cushioned seat is made up of high-density molded cotton foam, offering endless comfort by dispersing pressure along thighs and hips.

舒适座垫

座椅的椅垫由高密度定型海棉制成,可分散大腿和臀部的压力,为您提供持久舒适的座感。

Adjustable Lumbar Support

Adjustable lumbar support is made for every type of body, adjustable along the lumbar area, up to 6cm in height and depth.

可调节的腰支撑

可调节的腰支撑适用于各种体型,调节贴合人体腰部上下6厘米,以舒缓疲劳。









Voila chairs are the perfect fit for small work spaces, presenting a well-suited solution that facilitates both the exchange of information and workplace communication.

Voila 座椅非常适合小型办公空间,为促进资讯交流和办公场所沟通提供一套完美绝伦的解决方案。

红色

Material Option 物料选择

Mesh 网布



White MC04

Green MC03

绿色



Black MC01

黑色

Fabric 布料

白色



Igloon NW31

Carambola BF22

Volcano SC08









Leather 皮革







Frame Color 框架颜色



White B33 白色

Egg Shell B35

Demi Red B38 栗红色

Brown D2

Black B8 黑色

Black

Remark 备注:

Color variation may occur on printed matters. Please refer to swatch cards or actual product sample. 颜色可能因印刷效果而出现差异,因此以色卡或真实样本为准。

HNI Singapore 新加坡

Certifications 证书



GREENGUARD GOLD Indoor Air Quality Certification 荣获GREENGUARD室内空气质量金级认证

Lamex

Hong Kong 香港

Office & Showroom 分行及展厅

Shanghai 上海	Beijing 北京	Guangzhou 广州	Shenzhen 深圳	Dongguan 东莞
Tel: (86) 21 6278 8888	Tel: (86) 10 8521 7588	Tel: (86) 20 3892 2422	Tel: (86) 769 8203 1111 ext 31018	Tel: (86) 769 8203 1111

Tel: (65) 6817 8750 Tel: (852) 2828 6888 Customer Service Hotline 客户服务热线

Mainland China 中国大陆

Tel: (86) 800 820 6073 | (86) 800 820 6073 | Tel: (852) 2828 6000

Hong Kong & Asia Pacific 新香港及亚太区